
 
 
 

 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT             
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL 
REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA VINT I VUIT DE FEBRER DE DOS MIL DOTZE. 
 
Núm. de la Sessió: 3  
Dia: 28 de febrer de 2012. 
Hora: 20 hores i 30 minuts a 23 hores i 00 minuts 
Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament de Puigpunyent. 
Hi assisteixen: 
Sr. Gabriel Ferrà Martorell 
Sra. Margalida Morell Martorell 
Sra. Maria Lluïssa Pla Isern 
Sr. Toni Marí Enseñat 
Sra. Isabel Martin Roman 
Sr. Antonio Deudero Mayans 
Sra. Maria Teresa Pons Picó 
Sr. José Frias Cano. 
La secretària interventora, Cristina Pou Bosch. 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
1r.- APROVACIÓ DE LES ACTES EN ESBORRANY DE LES SESSIONS CELEBRADES EN DATES 25 
D’OCTUBRE I 27 DE DESEMBRE DE 2011 I 10 I 31 DE GENER DE 2012. 
 
2n.- APROVACIÓ DE LA CERTIFICACIÓ NÚM. 12 DE LES OBRES DE REHABILITACIÓ I 
MILLORA DEL CENTRE URBÀ DE PUIGPUNYENT PER IMPORT DE 65.516,68€. 
 
 3r.- MOCIONS: 
 
1.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL PP EN RELACIÓ A LA REVISIÓ DELS 
VALORS CADASTRALS.  
 
2.- MOCIÓ QUE FORMULA EL GRUP MUNICIPAL PP EN RELACIÓ HABILITAR DIES I HORES 
PER TAL DE CONSULTAR LA SITUACIÓ ECONÒMICA DE L’AJUNTAMENT. 
 
3.- MOCIÓ QUE PRESENTA L’EQUIP DE GOVERN EN RELACIÓ A LA RENUNCIA DE DIETES. 
 
4.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL INDEPENDENTS DE PUIGPUNYENT I 
GALILEA EN RELACIÓ AL CÀNON DE SANEJAMENT D’AIGÜES. 
 
5è.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL INDEPENDENTS DE PUIGPUNYENT I 
GALILEA EN RELACIÓ A LA TAXA PEL TRACTAMENT DE RESIDUS URBANS DE MALLORCA 
 
6è.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL INDEPENDENTS DE PUIGPUNYENT I 
GALILEA EN RELACIÓ AL FOMENT DE L’OCUPACIÓ I CONTRA LA REFORMA LABORAL. 
 
7è.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA AMB MOTIU DEL DIA 8 DE 
MARÇ, DIA INTERNACIONAL DE LA DONA. 
 
8è.- CONTROL DE L’EQUIP DE GOVERN: 
 
ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATES: 
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7,14, 21 I 28 DE NOVEMBRE 2011 
5,12 I 19 DE DESEMBRE DE 2011  
9,23 I 30 DE GENER DE 2012 
6 DE FEBRER 
 
DECRETS DE BATLIA DES DE 434/2011  FINS 037/2012 I DES DE 038/2012 A 097/2012. 
 
9è.- TORN D’URGÈNCIA 
 
10è.- PRECS I PREGUNTES. 
 
1. PREGUNTA QUE FORMULA PER ESCRIT EL GRUP MUNICIPAL PP EN RELACIÓ ALS 
PROBLEMES AMB LES ANTENES REPETIDORES. 
 
2. PREGUNTA QUE FORMULA PER ESCRIT EL GRUP MUNICIPAL PP EN RELACIÓ A  AL COST 
DE LES NORMES SUBSIDIÀRIES. 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
1r.- APROVACIÓ DE LES ACTES EN ESBORRANY DE LES SESSIONS CELEBRADES EN DATES 25 
D’OCTUBRE I 27 DE DESEMBRE DE 2011 I 10 I 31 DE GENER DE 2012. 
 
El Sr. Batle dona compte i lectura de les actes en esborrany de les sessions celebrades 
en dates 25 d’octubre, 27 de desembre, 10 i 31 de gener i el portaveu del grup 
municipal PP vol les següents observacions: 
 
- pel que fa a l’acta de dia 25 d’octubre en el torn de precs i preguntes es va 
renunciar al cobrament de la sessió extraordinària de dia 25 d’octubre relativa a 
l’elecció dels membres de les meses electorals.  
 
- pel que fa a l’acta de dia 10 de gener, en relació a la proposta de presentació 
d’al·legacions a la modificació de la Llei de Funció Pública, en el punt on diu “El Sr. 
Antonio Deudero afegeix, en relació a la notícia que el Sr. Batle mostra de la premsa 
relativa a que hi ha ajuntaments en que el PP ha presentat al·legacions a 
l’Avantprojecte, que, no obstant hi ha un sector dins el partit que no s’adhereixi a 
l’Avantprojecte, en aquest cas concret de la premsa es tracta de temes i 
circumstàncies internes del partit.”, s’hauria d’afegir: “I aquest sector havia participat 
en la redacció del programa electoral.”  
 
- pel que fa a l’acta de dia 31 de gener diu que en lloc de Sr. Antoni hauria de dir Sr. 
Antonio i en el punt on el Sr. Antonio Deudero diu que “la competència d’obrir o no els 
carrer és competència municipal” ha de dir “és competència del Ple i com que no 
havia passat pel Ple no hi havia circumstàncies per tenir-lo tancat”. 
 
Seguidament el Sr. Batle vol fer les següents observacions en relació a l’acta de dia 31 
de gener: 
 

- En la moció sobra baixada de l’IBI hi ha un error ja que on diu PSEO ha de dir 
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PSOE. 
- En relació al coeficient de l’IBI (afegir lo que ha dit Biel). 

 
Una vegada fetes les observacions anteriors, els membres presents i de dret aproven 
per unanimitat les actes de les sessions celebrades en dates 25 d’octubre, 27 de 
desembre, 10 i 31 de gener de 2012. 

 
2n.- APROVACIÓ DE LA CERTIFICACIÓ NÚM. 12 DE LES OBRES DE REHABILITACIÓ I 
MILLORA DEL CENTRE URBÀ DE PUIGPUNYENT PER IMPORT DE 65.516,68€. 
 
El Sr. Batle dona compte i lectura de la proposta que diu així: 
 
“Vist que per part de la direcció facultativa de les obres de Rehabilitació i millora del 
centre urbà de Puigpunyent es va presentar  la certificació núm. 12 corresponent a les 
esmentades obres per import de 65.516,68 €, que correspon amb l’import de la factura 
núm. 693/12/0002 de data 31 de gener de 2012 presentada per la UTE PUIGPUNYENT en 
relació a les obres esmentades. 
 
Es proposa al Ple que adopti el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Aprovar la certificació núm. 12 de les obres de Rehabilitació i millora del 
centre urbà de Puigpunyent, per import de 65.516,68€ i reconèixer l’obligació en favor 
de la UTE PUIGPUNYENT pel mateix import en concepte de certificació núm.12 de les 
obres de Rehabilitació i millora del centre urbà de Puigpunyent. 
 
SEGON.- Ordenar el pagament de l’esmentada factura per l’import esmentat. 
 
TERCER.- Dur a terme els tràmits pertinents per tal de justificar l’aprovació de les 
esmentades factures davant la Direcció general d’Arquitectura i Habitatge, 
Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient i Territori del Govern de les Illes Balears, tot i 
que es tracta d’una obra subvencionada per l’esmentada Conselleria. 
 
QUART.- Donar compte del present acord al departament de comptabilitat pel seu 
coneixement i efectes. 
 
En el debat posterior el regidor del grup municipal PP, Sr. Antonio Deudero diu que 
com han fet fins ara amb aquest assumpte s’abstindran en la votació. 
 
Sotmesa la proposta a votació és aprovada amb 6 vots a favor (3 grup Independents i 
3 PSOE) i 3 abstencions (grup PP). 

 
3r.- MOCIONS: 
 
1.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL PP EN RELACIÓ A LA REVISIÓ DELS 
VALORS CADASTRALS.  
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero comença dient que llegirà la moció en castellà 
per tal de que en el Ple hi hagi representació de les dues llengües oficials de la CAIB. 
 
El text de la moció és el següent: 
 
“ANTONIO DEUDERO MAYANS, Concejal electo y Portavoz del Grupo Municipal del 
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Partido Popular en PUIGPUNYENT, según tengo debidamente acreditado, ante el ante 
el Ayuntamiento comparezco y, como mejor proceda en derecho, DIGO: 
 

Que interesa al derecho del grupo municipal del Partido Popular presentar la 
siguiente 

 
MOCIÓN 

 
La revisión de los valores catastrales, llevada a cabo en los años 2.006 y 2.007 

en plena euforia urbanística, ha tenido como consecuencia que dichos valores se 
hayan incrementado de forma desorbitada para los vecinos con propiedades en el 
municipio. 

 
Ese valor es muy importante pues es el que se toma como referencia para 

aplicar el coeficiente en vigor y calcular el importe del Impuesto de Bienes Inmuebles a 
liquidar por los vecinos en el Ayuntamiento, por lo que resulta vital actualmente que el 
mismo sea ajustado. 

 
El pasado mes de enero presentamos una moción por la que se le reclamaba 

al Equipo de Gobierno que explicara el calendario que tenía previsto aplicar para 
rebajar el coeficiente del IBI del 0,60% actual al 0,40% recogido en su programa 
electoral, sin que fueran capaces de darnos ni tan siquiera una idea aproximada, de 
cómo lo iban a hacer ni el calendario que iban a seguir para cumplir con su promesa 
de legislatura. 

 
Sin perjuicio de lo anterior se hace imprescindible que el Pleno del Consistorio 

acuerde instar al Equip de Govern y al alcalde a fin de que procedan, no sólo a la 
revisión a la baja del coeficiente prometida en campaña electoral, sino también a 
instar formalmente ante el Catastro la petición de revisión de los valores catastrales 
para ajustarlos a la situación actual, que dista muy mucho de ser la que teníamos en 
los años 2.006 y siguientes, pues se constata que se trata de unas valoraciones 
desorbitadas, incluso ante la circunstancia de que el valor catastral no puede superar 
el valor de mercado. 

 
Por todo lo anterior sometemos al Pleno que: 
 
UNICO.- Se acuerde instar al Equip de Govern y al alcalde a fin de que 

procedan a solicitar formalmente ante el Catastro la revisión de los valores catastrales 
para ajustarlos a la situación actual, que dista muy mucho de ser la que teníamos en 
los años 2.006 y siguientes, pues se constata que se trata de unas valoraciones 
desorbitadas, incluso ante la circunstancia de que el valor catastral no puede superar 
el valor de mercado” 

 
El regidor Sr. Antonio Deudero segueix dient que en el Ple anterior ja se va explicar per 
part del Batle que hi havia gestions fetes en aquest sentit amb el Cadastre. Volem que 
aquestes gestions estiguin avalades pel Ple de la Corporació. 
 
El Sr. Batle diu que ell parlarà en català perquè és la llengua oficial de les Illes Balears i 
els assistents ho entendran millor i jo m’explicaré millor. 
 
El Batle fa referència a les manifestacions fetes en el Ple de dia 31 de gener tant per ell 
com pels regidors Sr. Toni Marí i Sra. Margalida Morell. 



 
 
 

 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT             
 
El Batle segueix dient que la moció torna insistir amb la baixada del coeficient de l’IBI 
quan se sap ben be que no es pot dur a terme com a conseqüència de l’entrada en 
vigor del Reial decret llei 20/2011, de 30 de desembre, de mesures urgents en matèria 
pressupostària, tributària i financera per a la correcció del dèficit públic, tal i com es va 
explicar en el Ple anterior. 
 
El Ple de la Corporació estarà informat en tot moment de la proposta quan estigui ben 
perfilada, atès que arrel de la reunió mantinguda amb el Gerent del Cadastre, s’ha de 
perfilar be la tramitació que s’ha de seguir per tal d’elaborar una bona proposta que 
repercuteixi de manera beneficiosa en els ciutadans. 
 
El portaveu del grup municipal PSOE, Sr. Toni Marí diu que tots estam d’acord amb que 
els ciutadans han de pagar menys. I proposa retirar la moció i en tenir una proposta 
feta, fer una moció conjunta. No ens hem d’instar a noltros mateixos ja els objectius són 
comuns i s’ha de fer una feina conjunta. 
 
El portaveu del grup PP diu que és una competència del Ple i que es tracta d’un tema 
imprescindible i volen que des del Cadastre sàpiguen que pensa el Ple. La finalitat és 
que el Batle des del primer moment, en les reunions amb el Cadastre, estigui recolzat 
pel Ple. 
 
El Batle explica que, entre d’altres coses, lo que l’ajuntament s’està informant amb el 
Cadastre és del procediment a seguir per dur a terme la revisió dels valors cadastrals 
En primer lloc, ens aconsellen recollir informació per tal de poder saber si la nova 
valoració anirà en benefici dels ciutadans. Creu que és convenient ajornar aquesta 
moció. 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero diu que no convencen els motius per retirar la 
moció i presentar-la en un altre moment. El fet de que el Batle pugui anar a fer gestions 
amb el Cadastre amb el suport de la majoria del Ple creu que és important. 
 
La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell diu que des del Cadastre 
ens han recomanat que abans de demanar la revisió dels valors cadastrals es fes un 
estudi ja que, si bé pareix que els valors han baixat, hi pot haver sorpreses. 
El Batle lo que va fer és anar a informar-se del procediment a seguir per dur a terme 
una revisió dels valors cadastrals. 
La sol·licitud de revisió si que es durà a Ple però ara és el moment de fer l’estudi per 
saber si és convenient o no dur a terme la revisió. 
 
El portaveu del grup PP, Sr. Antonio Deudero diu que l’explicació de la regidora Sra. 
Margalida Morell si que l’ha convençut i que retiraran la moció vistes les explicacions. 
 
El Sr. Batle diu al portaveu del grup PP que li sap greu que no l’entengui, o que no li 
expliqui millor. 
 
Després del debat, la moció és retirada. 
 
  2.- MOCIÓ QUE FORMULA EL GRUP MUNICIPAL PP EN RELACIÓ HABILITAR DIES I HORES 
PER TAL DE CONSULTAR LA SITUACIÓ ECONÒMICA DE L’AJUNTAMENT. 
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El portaveu del grup municipal PP, Sr. Antonio Deudero procedeix a la lectura de la 
moció: 
 
“ANTONIO DEUDERO MAYANS, Concejal electo y Portavoz del Grupo Municipal del 
Partido Popular en PUIGPUNYENT, según tengo debidamente acreditado, ante el ante 
el Ayuntamiento comparezco y, como mejor proceda en derecho, DIGO: 
 

Que interesa al derecho del grupo municipal del Partido Popular presentar la 
siguiente 

 
MOCIÓN 

 
Que por el Partido Popular se han presentado sendas mociones ante el Pleno 

interesando se acordara la realización de auditoría económica con la que poder 
conocer el estado real de las cuentas municipales. 

 
Que dicha auditoría bastaba que la llevara a cabo personal independiente del 

propio ayuntamiento, concretamente la Secretaria Interventora; ello con la finalidad 
de que se pudiera tener un documento público del propio consistorio que diera fe real 
del estado y situación económica del ayuntamiento. 

 
Que dicha auditoría se nos está negando con el lacónico contra-argumento 

de que “podemos ver las cuentas cuando queramos”, afirmación que se realiza desde 
el desconocimiento de lo que se lleva entre manos pues es evidente que quien así lo 
manifiesta no sabe o no quiere saber en qué consiste una auditoría. Tal es la dificultad 
de estos temas que el propio Equipo de Gobierno, con su alcalde a la cabeza, hace 
más de nueve meses que dirige en ayuntamiento y todavía no han podido o no ha 
sido capaz de presentar el presupuesto para este año 2.012. 

 
Que sin perjuicio de que nuevamente se reitera la necesidad de realizar una 

auditoría por la Secretaria-Interventora, lo que reiteramos nuevamente, por la presente 
venimos en manifestar nuestro interés en cotejar la contabilidad, los balances y demás 
documentación municipal que tenga que ver con la situación económica del 
Ayuntamiento, concretamente de los años 2.011, 2.010, 2.009, 2.008 y 2.007, por este 
orden. 

 
Que para llevar a cabo esta tarea se hace necesario contar con la presencia 

de la Secretaria-Interventora y de la persona, ó personas, que con ella realicen las 
tareas diarias de la contabilidad, a fin de que nos puedan ir facilitando y explicando 
los documentos. 

 
Por todo lo anterior sometemos al Pleno que: 
 
UNICO.- Se acuerde habilitar días y horas EN HORARIO DE TARDE a la 

Secretaria-Interventora y de la persona, ó personas, que con ella realicen las tareas 
diarias de la contabilidad, a fin de que nos puedan ir facilitando y explicando los 
documentos con los que poder consultar el detalle de la situación económica del 
Ayuntamiento, concretamente de los años 2.011, 2.010, 2.009, 2.008 y 2.007, por este 
orden”. 
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El Sr. Batle respon que ja s’han donat en altres ocasions suficients motius i arguments 
per no votar a favor de l’auditoria, per la qual cosa, creu que no és necessari tornar a 
entrar una altre pic amb aquest tema. 
 
Pel que fa a la referència a la falta d’aprovació del Pressupost per a l’any 2012, el Sr. 
Batle exposa que, malgrat el Pressupost podria estar aprovat, hi ha 17 ajuntaments dels 
52 que hi ha a Mallorca que a dia d’avui tenen el Pressupost aprovat i molts d’ells no 
estan governats pel PP. 
A més, són els primers que elaborats pels Independents i ho volem fer el millor possible. 
Més val millor i tard que malament i aviat. 
Està previst que es convoqui in Ple per dia 20 de març per aprovar el Pressupost 2012. 
 
Votar aquesta moció no té sentit ja que està clar que com a regidors podeu venir en 
qualsevol moment a consultar les dades que volgueu. Basta que quedeu amb la 
Secretària-Interventora. 
 
La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell diu, en relació al Pressupost, 
que el que s’intenta és que siguin uns pressuposts acurats, amb indicació de la 
despesa real de 2011. 
 
El que es sol·licita a la moció ja ho teniu com a dret pel simple fet de ser regidors. 
 
El portaveu del grup PSOE, Sr. Toni Marí diu que sou regidors com noltros (els de l’equip 
de govern) i noltros ja tenim problemes de reunió amb els tècnics per motius de volum 
de feina. Mai s’ha denegat cap tipus de documentació per part dels serveis tècnics. 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero diu que lo que necessiten és una persona que 
estigui al seu abast per consultar la comptabilitat. Posar en horari d’horabaixa i habilitar 
a la Secretària-Interventora perquè realitzi aquestes tasques, en hores extres. 
 
El portaveu del grup PSOE, Sr. Toni Marí diu que mai s’ha negat a donar informació per 
part de la Secretària Interventora. 
 
La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell diu que pareix que no en 
són conscients de la situació econòmica i de que no es poden pagar hores extres. 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero contesta que es podria fer recuperant hores. 
 
La portaveu del grup Independents contesta que no es pot modificar l’horari habitual 
ja que la feina del dia a dia ha de sortir. És un tema de càrrega de feina. I segueix 
dient que no hi ha cap problema en consultar documentació amb la Secretària 
Interventora, sempre que sigui en horari de feina. 
 
El Sr. Batle diu que ja s’ha posat al vostre abast la documentació i les persones en altres 
ocasions i no heu vengut a consultar-ho. Basta quedar d’acord amb la Secretària 
Interventora en horari laboral. 
Segueix dient que no sap si lo que interessa saber al PP són els comptes o que l’equip 
de govern voti en contra de la moció. 
 
El portaveu del grup PP, Sr. Antonio Deudero diu que retiren de la moció que s’habiliti 
en horari d’horabaixa. 
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El portaveu del grup PSOE, Sr. Toni Marí diu que votaran en contra perquè el seu grup 
no està a favor amb l’exposició de motius de la moció. Poden venir en voler com a 
regidors. 
 
La regidora del PSOE diu que podria votar a favor si poden dir-li que han demanat 
hora per consultar els documents i se’ls hi ha negat. 
 
El Sr. Batle diu que s’abstindran ja que no comparteixen l’argumentació i creuen que 
no és necessària aquesta moció ja que s’ha posat a la vostra disposició a la Secretària 
Interventora en altres ocasions. 
 
Es procedeix a la votació de la moció amb el canvi de on diu en horari d’horabaixa ha 
de dir horari laboral. 
 
Sotmesa la moció a votació és aprovada per 3 vots a favor dels regidors del PP, 3 
abstencions dels regidors Independents i 2 vots en contra dels regidors del PSOE. 
 
3.- MOCIÓ QUE PRESENTA L’EQUIP DE GOVERN EN RELACIÓ A LA RENUNCIA DE DIETES. 
 
El sr. Batle procedeix a la lectura de la següent moció: 
 
“EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
 

Atès que la situació econòmica actual de totes les administracions públiques passa 
per moments de vertaderes dificultats i es fa necessària una política d’estalvi i 
d’austeritat 

Atès que l’Ajuntament de Puigpunyent no està al marge d’aquestes circumstàncies 
adverses de l’economia de l’Estat Espanyol ni de la Comunitat Autònoma de les Illes 
Balears 

Atès que l’Ajuntament de Puigpunyent, tenint en compte aquestes circumstàncies 
especials , ja va acordar en sessió plenària extraordinària de dia 10 de gener de 2012 
a proposta del Batle la renúncia, per part de tots els regidors i regidores i el Batle, al 
cobrament de les dietes per assistència a les sessions plenàries extraordinàries 

Per tot això, l’equip de govern proposa al Ple de l'Ajuntament de Puigpunyent que 
s'adopti el següent 

ACORD 

Instar a que els regidors que formen part d’aquest consistori i que pels seus càrrecs 
polítics percebin un sou d’una altra administració o empresa pública, ja sigui de 
l’Estat Espanyol, del Govern de la Comunitat Autònoma o del Consell de Mallorca, 
renunciïn a les dietes per assistència a comissions informatives i/o a sessions plenàries 
ordinàries de l’Ajuntament de Puigpunyent”. 

 

El portaveu del grup PP, Sr. Antonio Deudero vol demanar una pregunta prèvia ja que 
la moció està signada en data 24 de febrer de 2012 i volia comprovar que s’ha 
presentat en aquest termini. Així mateix, vol saber si la Secretària Interventora ha 
informat en aquest sentit i sobre el contingut de la moció. 
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El Sr. Batle respon que si que s’ha presentat fora de termini però la del PP del darrer 
Ple també i es va acceptar i incloure dins l’ordre del dia. Així mateix, totes les mocions 
han d’anar signades i les del PP molts de pics no hi estan. La moció no ha estat 
informada per la Secretària Interventora perquè no és necessari. 

 

El portaveu del grup PSOE, Sr. Toni Marí vol fer constar que els regidors no cobren 
dietes des de setembre de 2011 ja que com que no se paga als proveïdors, tampoc 
cobren els regidors 

 

Seguidament, el portaveu del PP exposa els arguments legals i jurisprudencials en 
relació a la moció presentada. 

“El règim retributiu dels regidors ve determinat a l’article 75 de la Llei de bases de 
règim local.  

 

Article 75.- 3. Només els membres de la Corporació que no tenguin dedicació 
exclusiva ni dedicació parcial rebran assistències per la concurrència efectiva a les 
sessions dels òrgans col·legiats de la Corporació de que formin part, en la quantia 
assenyalada pel Ple de la Corporació. 

                     5. Les corporacions Locals consignaran en els seus pressuposts les 
retribucions, indemnitzacions i assistències que fan referència els quatre apartats 
anteriors, dins els límits que, amb caràcter general s’estableixin, en el seu cas. Hauran 
de publicar-se integrament en el Butlletí Oficial de la Província i en el tauló d’anuncis 
de la Corporació els acords plenaris referents a retribucions dels càrrecs amb 
dedicació exclusiva i parcial i règim de dedicació d’aquests darrers, indemnitzacions i 
assistències, així com els acords del President de la Corporació determinant els 
membres de la mateixa que realitzen les seves funcions en règim de dedicació 
exclusiva o parcial. 

                   D’aquesta forma, per aquells que no es trobin en cap d’aquestes dues 
situacions, podrà rebre la quantitat determinada pel Ple per l’assistència efectiva a 
les sessions dels òrgans col·legiats. Tot això, sense perjudici de les quantitats 
corresponents a despeses derivades de la tasca com a regidor. 

El règim de retribucions serà el que expressament aprovi el Ple de la Corporació, 
poguent dictar regles aclaratòries que desenvolupin i completin el model, però no 
alterant ni contradir-lo, doncs, la potestat reglamentària de les Corporacions Locals 
per remunerar als seus membres no pot entendrer-se com absoluta, sinó limitada per 
les normes jurídiques de caràcter general.   

Atès que la conducta exigible dels membres de la Corporació, tant dels que formen 
part de l’equip de govern municipal, com els demés, és la diligència extrema en 
l’estudi dels assumptes examinats pels òrgans col·legiats, l’assignació de diferents 
quantitats com a dietes per l’assistència als òrgans col·legiats és contrària a Dret per 
anar en contra de l’article 13.6 del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals (ROF), aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre. Així ho recorda de manera reiterada la jurisprudència, de les quals són 
exemple les SSTS de 1 de desembre de 1995 i 20 de desembre de 1999. 

Partint d’aquesta premissa, el Ple no pot alterar el model recollit a la llei ni fitxar 
quantitats diferents en concepte d’assistència entre els diferents regidors, essent 
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aquesta, entre d’altres finalitats, precisament la llaguna que va completar la inclusió 
de la figura de la dedicació parcial en la modificació de 1999.   

A més, no se pot obviar que entre els principis bàsics dels drets econòmics dels 
regidors d’aplicació, està la igualtat de tracte, per la qual cosa, disposar la no 
assignació de quantitat alguna en concepte de dieta per qualque regidor, en 
detriment per altres, és senzillament arbitrari i contrari a dret.   

 

Així, la presentació d’una moció plantejant que un o varis regidors no rebin quantitat 
alguna en concepte d’assistència resulta clarament discriminatori, és senzillament 
arbitrari i contrari a dret per anar en contra de l’article 13.6 del Reglament 
d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals (ROF), aprovat per 
Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (STS, Sala de lo Contenciós-administratiu 
de 13 de desembre de 2000 i SSTS de 1 de desembre de 1995 i de 20 de desembre de 
1999, entre d’altres)” 

 

La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell diu que creuen que el fet 
de que un regidor pugui renunciar a rebre les seves dietes no és una il·legalitat ni 
suposa cap desigualtat. 

 

El Sr. Batle explica que lo que se pretén és que les persones que reben quantitats per 
exercir un càrrec polític en una altre administració pública, per voluntat pròpia 
renunciïn a les dietes d’aquesta Corporació. 

 

El portaveu del PP diu que no hi pot haver una actuació discriminatòria perquè passa 
pel Ple. Ha de ser general i no discriminatori. 

 

La portaveu del grup Independents diu que des del punt legal no sap si és així o no 
però s’ha de mirar des del punt de vista ètic, davant la situació econòmica 
excepcional de l’ajuntament. 

 

El Sr. Batle diu que atès que la Secretària Interventora no ha informat, s’ajorna la 
moció per una propera sessió amb un informe de la Secretària Interventora. 

 

4.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL INDEPENDENTS DE PUIGPUNYENT I 
GALILEA EN RELACIÓ AL CÀNON DE SANEJAMENT D’AIGÜES. 
 

La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell procedeix a la lectura de 
la següent moció; 

 

“Moció: Cànon de sanejament d'aigües 
 

Els grup municipal Independents de Puigpunyent i Galilea presenta a la 
consideració del Ple la següent 
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EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
 

El Decret Llei 6/2011, de 2 de desembre, de Mesures Tributàries Urgents, que 
modifica la Llei 9/1991 reguladora del cànon de sanejament d’aigües, resulta 
molt perjudicial als interessos del nostre municipi, sobretot per l’obligació 
d’ingressar el 100% del cànon transferit i per la supressió del premi de recaptació.  
En concret, l’obligació d’ingressar el 100% de l'import facturat del cànon significa 
que necessàriament s’hauran d’avançar al Govern de les Illes Balears quantitats 
no recaptades del cànon de sanejament. Aquesta mesura és injusta, i incideix 
negativament en la complicada situació financera de les corporacions locals. A 
més, el fet d'haver de presentar la declaració liquidació resum anual abans del 
28 de febrer significa que en aquesta data difícilment s’hauran pogut determinar 
quins són els saldos de cobrament dubtós i, per tant, l’ajuntament de 
Puigpunyent també haurà d’assumir el seu pagament. 
Per altra banda, la supressió del premi de recaptació representa que 
l’ajuntament de Puigpunyent deixarà d’ingressar uns 3.400 euros anuals per la 
gestió i la recaptació del cànon. És més, donat que l’ajuntament de Puigpunyent 
té un conveni de recaptació de tributs amb l'ATIB pel qual paga el 3% de la 
quantia cobrada, resulta que l’ajuntament de Puigpunyent acabarà pagant per 
recaptar el cànon per al Govern de les Illes Balears. Per tot això, el Ple adopta els 
següent 

 
ACORD 
L'Ajuntament de Puigpunyent mostra la seva disconformitat amb les mesures 
tributàries que afecten el cànon de sanejament i insta el Govern de les Illes 
Balears i als grups parlamentaris del Parlament de les Illes Balears a modificar-ne 
la seva regulació en la tramitació com a llei.” 
 

El portaveu del grup PP, Sr. Antonio Deudero diu que votaran en contra de la moció 
atès que el decret de Mesures tributàries urgents estableix clarament el procediment 
de recaptació del cànon. 

Aquest procediment inclou sa possibilitat que a la declaració del resum anual es 
puguin incloure els imports corresponents als saldos de cobrament dubtós. 
Amb una bona I eficaç gestió administrativa de l’ajuntament això no comporta cap 
inconvenient per al municipi. 
En relació al pagament del 3% del conveni de recaptació de tributs amb l’ATIB, dir que 
això ja estava establert, que no implica res de nou, ni té relació amb la aprovació del 
decret de mesures esmentat. 
Per últim, entenem que la supressió del premi de recaptació del cànon es fa en 
consonància amb les politiques d’estalvi i austeritat del Govern, i que aquests doblers 
es destinarà a altres conceptes que sempre revertiran en els ciutadans d’aquest 
municipi, i de Balears en general, llevat que sigui per una altre banda. 
 
El portaveu del grup PSOE diu que votaran a favor, a la vista de la situació econòmica 
actual. 
 
La portaveu del grup Independents diu que aquest cànon són uns doblers que 
l’Ajuntament ha de recaptar per passar a la CAIB i el premi és per compensar la tasca. 
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Si aquest premi se deixa de cobrar, l’Ajuntament fa feina gratuïta per una altra 
Administració. 
 
El Sr. Batle afegeix que sinó que recapti la CAIB. 
 
Finalment, el portaveu del PP vol fer constar que també estava presentada fora de 
termini. 
 
Sotmesa la moció a votació és aprovada per 5 vots a favor (Independents i PSOE) i 3 
vots en contra (PP). 
 
 5è.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL INDEPENDENTS DE PUIGPUNYENT I 
GALILEA EN RELACIÓ A LA TAXA PEL TRACTAMENT DE RESIDUS URBANS DE MALLORCA 
 
La portaveu del grup Independents procedeix a la lectura de la següent moció: 
“ 
Marga passar moció format word 
 

 “ 

 

El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero diu que votaran en contra pels següents 
motius:  

1.- Trobam que es una moció d'oportunisme polític. Des de el Consell de 
Mallorca encara s' esta estudiant amb polítics i tècnics com poder dur el cobrament 
de la taxa pel 2013 i no estar acabat de definir el sistema. No es el moment adequat 
per presentar aquesta moció. 

 
2.-  Totes les referències que es fan a "aplicar les tarifes en funció del volum i 

tipus de residus", i "qui contamina paga" no es pot pretendre aplicar-ho radical i 
taxativament quan cap Ajuntament ho fa  a l'hora de aplicar la taxa de fems al seu 
municipi "per exemple les cases deshabitades paguen fems com les que estan 
habitades" i no en produeixen. 

 
3.- El concepte de que “qui contamina paga” es en funció del generador del 

residu que es el" productor" del residu i no "per la quantitat de rebuig generat per cada 
municipi" com es pretén a la sol.licitud de la moció. La sentencia del tribunal europeu 
estableix com s'ha de aplicar el criteri de "qui contamina paga". 

 
"Sentencia del Tribunal de Justicia de la Unión Europea, Sala Segunda, 

Sentencia de 16 Jul. 2009, rec. C-254/2008; Estableix 3 aspectes bàsics: 
 

        1.- Que la taxa es pot aplicar sobre el "residus generats" i no sobre la quantitat 
de residus realment generada i lliurada per a la recollida" 

2.- Que el principi de "qui contamina pagui" no impedeix que es pugui fer taxa 
en funció de categories de usuaris en funció de la seva capacitat de generar residus i 
que es moduli  el que ha de pagar cada categoria d'usuaris al cost global necessari 
per finançar el regim de tractament del residu. 

3.- Per establir la capacitat productiva dels posseïdors dels residus es pot 
calcular en funció de la superfície dels immobles que ocupen i del seu us i desprès 
repartir el cost entre els diferents posseïdors, ja que superfície i us dels immobles pot 
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influir directament en el import dels costos d'eliminació dels residus." 

 
3.- El Consell de Mallorca, com no pot ésser d'altre manera, realitza i seguirà 

realitzant campanyes actives de foment de la reducció, reciclatge, reutilització i 
recuperació de residus dins l'àmbit de compliment de la Llei de Residus i de millora i 
conservació de medi ambient i de l' economia de la nostra Illa, on el respecta al medi 
ambient es tan important. 

 
4.- A més Que el Consell de Mallorca establirà ajudes finalistes a partir del 2.013 

destinades als ajuntaments en funció de nivells assolits de reciclatge que vagin per 
poder reduir la tarifa de fems per la recollida. 

 
Estem sorpresos pel que fa el contingut de la moció per que sabem que 

l’ajuntament malgrat que obliga als veïnats a continuar amb el triatge del rebuig a les 
seves cases finalment deriva el rebuig a l’incineradora. I paga el lloguer de les 
compostadores que no s’estan usant!! 

 
Per tan el nostre vot serà EN CONTRA. 

 
La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell diu que les fraccions que es 
separen es duen a TIRME per fer el corresponent tractament. L’únic que es crema és el 
rebuig. A la reunió del CIM va quedar clar que el Consell de Mallorca cobraria una 
taxa per incinerar. El problema és que de cap manera estaríem d’acord després de tot 
l’esforç que s’està fent en aquest poble en tema de reciclatge. No estam d’acord en 
pagar el mateix que un altre poble que no recicla. A la reunió vaig demanar a veure si 
estaven disposats alhora de fer la taxa tenir en compte el volum de residus produïts al 
municipi i no varen saber respondre. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Toni Marí diu que volen defensar que no se’ns cobri més de 
manera injusta. 
 
El Sr. Batle diu que el seu grup creu amb aquest model de reciclatge i no volen que els 
ciutadans es vegin afectats i no es tingui en compte l’esforç que estan fent. 
 
Sotmesa la moció a votació és aprovada per 5 vots a favor (Independents i PSOE) i 3 
vots en contra (PP). 
 
6è.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL INDEPENDENTS DE PUIGPUNYENT I 
GALILEA EN RELACIÓ AL FOMENT DE L’OCUPACIÓ I CONTRA LA REFORMA LABORAL.. 
 
La regidora del grup municipal Independents, Sra. Marissa Pla procedeix a la lectura 
de la següent moció: 
 
“Moció: pel foment de l'ocupació i contra la reforma laboral 

 
Els grup municipal Independents de Puigpunyent i Galilea presenta a la 
consideració del Ple la següent 

 
MOCIÓ 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
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El Govern de l'Estat ha aprovat una reforma laboral a través d'un Reial decret-Llei 
que va entrar en vigor el diumenge 12 de febrer amb la qual s’introdueixen mesures 
de flexibilitat que deixen tots els treballadors en una situació més desprotegida i es 
consenteix als empresaris la modificació unilateral de la jornada, els horari, els salaris 
i el sistema de rendiment, entre altres condicions de treball. També permet sense 
autorització administrativa suspendre o reduir temporalment la jornada de treball. 

 
A més, amb aquesta reforma laboral es redueix la indemnització de 45 dies per any 
amb un límit de 42 mensualitats en l'acomiadament improcedent a 33 dies amb un 
límit de 24 mensualitats en tots els contractes indefinits, encara que el text de la 
reforma aposta decididament per un acomiadament únic de 20 dies. 
 
Així mateix, modifica les causes de l'acomiadament i elimina l'autorització 
administrativa en els acomiadaments col·lectius, la qual cosa afectarà greument a 
les possibilitats d'aconseguir acord amb indemnitzacions superiors als 20 dies per 
any. 
 
Aquesta reforma també afecta la negociació col·lectiva perquè condueix els 
treballadors a la negociació individual de les seves condicions de treball. 
 
Per altra banda, es creen les condicions per condemnar definitivament els joves a la 
precarietat laboral per la via de la contractació a temps parcial i d'un nou 
contracte d'aprenentatge que pot arribar als 3 anys i que amplia el treball efectiu al 
85% de la jornada. 

 
En definitiva, la reforma laboral aprovada pel Govern de l'Estat no afavoreix la 
creació de nous llocs de treball i representa un cop brutal a les conquestes socials i 
laborals que s'han assolit amb molt d'esforç al llarg dels anys. 
 
Per tot això, el Ple adopta els següents 

 
ACORDS 

 
Primer.- L’ajuntament de Puigpunyent insta el Govern de l'Estat a retirar la reforma 
laboral i a elaborar una nova reforma que compti amb el consens dels agents 
socials i la participació del conjunt de les forces polítiques.  

 
Segon.- L’ajuntament de Puigpunyent donarà trasllat dels acords a la presidència 
del Govern de l'Estat, a la Ministra de Treball, als grups parlamentaris del Congrés, al 
Parlament de les Illes Balears i als representats sindicals.” 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero diu que votaran en contra i vol que es faci 
constar el seu vot en l’acord i fa les següents argumentacions: 
 
“Reforma laboral dirigida al empleo y que pone especial atención a los sectores más 
perjudicados por la destrucción de empleo: jóvenes, parados de larga duración y 
personas con cargas familiares.  
1.- Se tramitará como Proyecto de Ley para garantizar el consenso de todos. 
2.- Su objetivo es flexibilizar el mercado laboral para incentivar la creación de puestos 
de trabajo.  
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3.- Se prioriza el apoyo a pymes y autónomos, principales creadores de empleo en 
nuestro país (80 % de los puestos de trabajo).  
4.- Se moderniza de la negociación colectiva, para que trabajadores y empresarios 
trabajen unidos para que el despido sea el último recurso.  
5.- Creación de un contrato indefinido para empresas con menos de 50 trabajadores.  
 6.- Se pone fin a la concatenación de contratos temporales más allá de 24 meses, 
con efecto desde diciembre de 2.012. 
7.- La formación profesional como derecho del trabajador que le acompañará 
durante toda su vida laboral. El nuevo modelo de formación profesional incluirá una 
“cuenta formación” asociada al número de afiliación a la Seguridad Social de cada 
trabajador. Los trabajadores podrán formarse en sus propias empresas con un modelo 
dual de formación. 
8.- Se potencia la conciliación de la vida profesional y laboral con un contrato estable 
a tiempo parcial y la incorporación por primera vez del teletrabajo. 
9.- Pone especial atención en la contratación de jóvenes, parados de larga duración 
y personas con cargas familiares. 
10.- Deducción de 3.000 euros a las empresas que contraten a su primer trabajador 
menor de treinta años. 
 11.- Bonificación de la contratación indefinida de jóvenes y parados de larga 
duración, con 3.600 y 4.500 euros respectivamente. 

•El joven que sea contratado seguirá percibiendo el 25% de la 
prestación por desempleo durante un año.  

•Se establece un contrato de formación para trabajadores de hasta 30 
años, hasta que la tasa de paro baje del 15%. 

12.- Pone en marcha mecanismos contra el absentismo laboral injustificado, la 
economía sumergida y el trato discriminatorio.  
13.- Se limita la indemnización por despido de los directivos de las empresas públicas a 
7 días por año trabajado y aquellos que se reincorporen a su puesto anterior en la 
administración no tendrán indemnización.  
14.- Los directivos de entidades financieras que hayan sido sancionados no tendrán 
derecho a percibir una indemnización.  
15.- Garantías para la igualdad real entre hombres y mujeres:  

• Se potencia la conciliación de la vida laboral y familar con la 
racionalización de horarios, las guarderías en empresas y la incorporación del 
teletrabajo.  

• Se incluye un Plan de empleo para incentivar la contratación de 
mujeres, con especial atención a mujeres menores de 30 años y paradas de 
larga duración.  

• Se pone en marcha un Plan especial para la no discriminación salarial 
entre hombres y mujeres.” 

   
 Finalment diu que aquesta és la realitat de la reforma laboral. 
 
El Sr. Batle diu que si tot és com diu el Sr. Antonio Deudero, no entén el motiu de que 
no hi hagi consens entre els agents socials. A l’Ajuntament hi ha treballadors que es 
veuen afectats i la nostra política és estar sempre amb els més febles i creu que amb 
aquesta reforma els més perjudicats són els treballadors. 
 
El portaveu del PSOE, sr. Toni Marí diu que queda tot ben reflexat en l’exposició de 
motius, no fa falta dir res més. 
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La portaveu del grup Independents, Sra. Margalida Morell diu que es podria discutir 
punt per punt les argumentacions del PP. Segueix dient que les reformes laborals no 
creen llocs de feina, mai han generat llocs de feina. Sempre en surt perjudicada una 
de les parts , en aquest cas, els treballadors. 
 
El portaveu del PP diu que no és cert que no es creen llocs de feina. Amb la reforma 
del president Aznar es varen crear 4 milions de llocs de feina. Amb el PSOE i la seva 
reforma hi ha hagut més atur. És necessari fer un canvi. El 80% són autònoms i petits 
empresaris que hi estan d’acord. 
 
Finalment, el Sr. Batle diu que ell és petit empresari i no hi està d’acord. No s’ha de 
generalitzar. 
 
Sotmesa la moció a votació és aprovada per 5 vots a favor (Independents i PSOE) i 3 
vots en contra (PP). 
 
7è.- MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA AMB MOTIU DEL DIA 8 DE 
MARÇ, DIA INTERNACIONAL DE LA DONA. 
 
El portaveu del grup PSOE procedeix a la lectura de la següent moció: 
 
Afegir mocio PSOE 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero demana un aclariment sobre que vol dir el 
paràgraf “Apostar per una ciutadania compromesa amb la igualtat i el 
desenvolupament d’un nou contracte social....” 
 
El Sr. Toni Marí contesta que fa referència a un nou model social, valor simbòlic del 
concepte. 
 
El portaveu del PP diu que votaries a favor si s’accepten les següents esmenes: 
 

- al paràgraf 5è: eliminar “...Llei de salut sexual i reproductiva...” 
- eliminar el concepte de contracte social abans esmentat  
- en el darrer paràgraf quan parla de reclamem hauria de dir recolzem 
- suprimir el primer apartat del darrer paràgraf “...que mantingui el dret a les 

dones....... Comunitats Autònomes” 
- eliminar “... que modifiqui el decret de mesures urgent per a la reforma 

laboral” que s’estableix en el segon apartat del darrer paràgraf. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Toni Marí diu que aquests punt que vol eliminar el PP són 
essencials i fonamentals i per la qual cosa rebutgen l’esmena. 
 
El Sr. Batle afegeix que la moció quedaria difuminada. Entén l’esforç per arribar a un 
consens però són parts fonamentals en el contingut de la moció. 
 



 
 
 

 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT             
 
Sotmesa la moció a votació és aprovada per 5 vots a favor (Independents i PSOE) i 3 
vots en contra (PP). 
 
8è.- CONTROL DE L’EQUIP DE GOVERN: 
 
ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATES: 
 
7,14, 21 I 28 DE NOVEMBRE 2011 
5,12 I 19 DE DESEMBRE DE 2011  
9,23 I 30 DE GENER DE 2012 
6 DE FEBRER 
 
El portaveu del PP vol demanar les següents preguntes en relació a les actes de les 
sessions de la Junta de Govern Local. 
 
JGL 7/11/2011.- En relació al Final d’Obra 44/2009, demana sí el regidor Sr. Toni Marí 
es va absentar de la sessió. El Sr. Batle contesta que si i que se farà constar en l’acta. 
 
En relació a la renúncia de la subvenció de la Fundació Illesport demana si se li 
podrà passar copia de la renúncia. 
 
JGL 21/11/2011.- Demana l’import de la factura pagada a Es Joncar en concepte 
de extres obres adequació entrada al poble ja que no consta a l’acta. El Batle 
respon que està contemplat al decret 384/11. 
 
JGL 5/12/2011.-  Demana quines són les modificacions en relació al projecte IN-
NOVA TERRA. La regidora Sra. Margalida Morell contesta que atès que es tractava 
d’un conveni amb pagament anticipat i encara no s’ha fet efectiu, es va sol·licitar 
una pròrroga per executar el projecte fins que no es faci efectiu l’ingrés 
corresponent al Conveni. 
 
Demana a que es refereixen els projectes d’electrificació rural de Son Balaguer. El 
Batle contesta que es tracta de dos projectes que tenen interès general i es varen 
concedir. 
 
JGL 19/12/2011.- Demana a que es refereix el Conveni amb el Consell de Mallorca 
per a la prevenció d’incendis. El Batle contesta que a partir d’ara serà gratuït el 
servei per l’Ajuntament. 
 
JGL 9/1/2012.- Demana sobre que versa el conveni amb la Conselleria d’Afers 
Socials. El Batle respon que és sobre ajuts d’urgència social. 
 
JGL 6/2/2012.- Hi ha un complement al Sr. Biel Martorell. Si, es tracta d’un 
complement no consolidable del que es du un control.  
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Res més a dir de la resta d’actes de la Junta de Govern Local. 
 
DECRETS DE BATLIA DES DE 434/2011  FINS 037/2012 I DES DE 038/2012 A 097/2012. 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero vol fer les següent preguntes en relació als 
decrets: 
 
38/2012.- Demana de que són les següent despeses: 
 

- Aires d’Andratx: el Batle respon que és de l’actuació de Sant Antoni 2011. 
- Coilma: el Batle respon que és de la neteja d’edificis. 
- Luque: el Batle respon que és per bosses de fems, cloro. El regidor demana si 

s’ha fet un concurs i el Batle respon que no. 
- Jardines Nadal Gomis y Jardines Crespí: el Batle respon que és per actuacions 

relacionades en tornar a plantar els arbres del solar de Ca Na Veny i sobre 
manteniment jardins escola. 

- Saguibal: per reparació d’una acera. 
 
39/2012.- Demana els conceptes de les següents factures: 
 

- Adalmo: el Batle respon que es el servei de transport del Parc Verd. 
- Enerpellet: el Batle respon que és per els pellets de la caldera de Biomassa de 

l’escoleta. 
- Mundiagua(4 factures): el Batle respon que es tracta de manteniment i avaris 

en temes d’aigua. 
- Mussoles & Amengua (2 factures): el Batle respon que són les feines de la 

gestoria. 
- Tot Espectacle: el Batle respon que s’haurà de mirar a quin concepte 

correspon. 
 
40/2012.- Demana a quin concepte correspon la factura de Guimasa i el Batle respon 
que al lloguer de les compostadores. 
 
64/2012.- Com està el tema de la pòlissa de crèdit? el Batle respon que s’està pendent 
de rebre les ofertes. 
 
9è.- TORN D’URGÈNCIA 
 
9è.1.- APROVACIÓ DE LA COL·LABORACIÓ AMB L’APIMA DEL COL·LEGI PÚBLIC PUIG DE 
NA FÀTIMA PER REALITZACIÓ D’ACTIVITATS EXTRAESCOLARS. 
 
El Sr. Batle proposa incloure el present assumpte a l’ordre del dia atès que revisant 
l’acta del Ple del mes de setembre ens hem adonat que no es va adoptar l’acord 
corresponent al present assumpte i és urgent adoptar-lo atès que les activitats 
extraescolars ja s’estan realitzant des de l’inici del curs. 
 
La urgència és aprovada per unanimitat dels membres presents. 
 
El Sr. Batle dona compte i lectura de la proposta que diu així: 
 
“Atès que durant el curs escolar l’APIMA del Col·legi Públic Puig de Na Fàtima 



 
 
 

 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT             
 
organitza diverses activitats extraescolars, que suposen un cost total de 18.262,50€, de 
conformitat amb el resum presentat per l’APIMA. 
 
Atès que l’Ajuntament te la intenció de col·laborar per a la realització d’aquestes 
activitats, 
 
Es proposa al Ple de la Corporació que adopti el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Col·laborar amb l’APIMA en la realització de les activitats extraescolars, 
mitjançant una aportació de 5.000€ pel curs escolar 2011-2012. 
 
Sotmès l’assumpte a votació, la proposta és aprovada per unanimitat dels membres 
presents. 
 
10è.- PRECS I PREGUNTES. 
 
1. PREGUNTA QUE FORMULA PER ESCRIT EL GRUP MUNICIPAL PP EN RELACIÓ ALS 
PROBLEMES AMB LES ANTENES REPETIDORES. 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero procedeix a la lectura de la següent pregunta 
al Ple: 
 
“ANTONIO DEUDERO MAYANS, Concejal electo y Portavoz del Grupo Municipal del 
Partido Popular en PUIGPUNYENT, según tengo debidamente acreditado, ante el ante 
el Ayuntamiento comparezco y, como mejor proceda en derecho, DIGO: 
 
Que al amparo del artículo 97 del Reglamento de las Entidades Locales interesa al 
derecho del grupo municipal del Partido Popular presentar la siguiente PREGUNTA: 

 
¿Qué actuaciones tiene previsto realizar el Alcalde o su Equipo de Gobierno para 
resolver de forma definitiva los problemas de las antenas repetidoras de televisión y la 
mala señal que actualmente dan en relación a ciertos canales?” 
 

El Sr. Batle contesta que es farà una campanya informativa indicant els canals de TDT 
que es poden veure a Puigpunyent. Es posarà a l’abast de la gent un enllaç 
d’instal·ladors autoritzats per saber els canals i els motius de la no recepció. 
Així mateix s’ha d’instar al Govern de les Illes Balears que posin radiodifusors perquè els 
canals que no es vegin es puguin veure. Es prepararà una moció per la propera sessió 
en aquest sentit. 
 
 2. PREGUNTA QUE FORMULA PER ESCRIT EL GRUP MUNICIPAL PP EN RELACIÓ A  AL COST 
DE LES NORMES SUBSIDIÀRIES. 
 
El portaveu del grup PP, Sr. Antonio Deudero formula la següent pregunta: 
 
“ANTONIO DEUDERO MAYANS, Concejal electo y Portavoz del Grupo Municipal del 
Partido Popular en PUIGPUNYENT, según tengo debidamente acreditado, ante el ante 
el Ayuntamiento comparezco y, como mejor proceda en derecho, DIGO: 
 
Que al amparo del artículo 97 del Reglamento de las Entidades Locales interesa al 
derecho del grupo municipal del Partido Popular presentar la siguiente PREGUNTA: 
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¿Cuánto han costado a las arcas Municipales las actuaciones de los profesionales 
contratados para la redacción, tramitación y seguimiento de la aprobación, todavía 
no conseguida, de las Normas Subsidiarias -NNSS- de Puigpunyent? 

 
¿Qué profesional o profesionales fue contratado o fueron contratados? 
 
¿En qué estado se encuentra la tramitación de las NNSS? 
 

El Sr. Batle diu que se contestarà per escrit aquesta pregunta per tal de que les dades 
siguin del tot certes. En aquests moments les NNSS es troben suspeses, de conformitat 
amb l’Acord de la Comissió d’Urbanisme i Territori del Consell de Mallorca, pendent de 
subsanar les deficiències observades. 
 
 
I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió quan són les 22:15 
hores i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi el Secretari Interventor en 
funcions de la Corporació Municipal, la qual cosa certifico. 

 
 
 
El Batle,                                                      La Secretària Interventora, 
 
 
Gabriel Ferrà Martorell                             Cristina Pou Bosch 
  
            
            
            
            
      
 
 
 
 
 


